
                                                                 

Protokół nr 87/24 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się w dniu 5 marca 2024 r.,  

 na terenie siedziby Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacji Spółka z o. o.  

w Zduńskiej Woli w godz. 14:15 – 15.20 

 

 Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik do protokołu.  

 

 Przewodniczący Komisji Piotr Pacelt otworzył posiedzenie witając członków Komisji.  

 

Punkt 1  

Ustalenie porządku obrad. 

 

Członkowie Komisji otrzymali proponowany porządek obrad za pośrednictwem 

programu eSesja. Na zapytanie Przewodniczącego Komisji, czy ktoś z członków wnosi uwagi 

do proponowanego porządku obrad: 

 

uwag nie zgłoszono. 

     

                Porządek obrad 

 

1. Ustalenie porządku obrad. 

2. Kontynuacja kontroli pn. „Kontrola zadania pn. „Zakup autobusów elektrycznych wraz  

z niezbędną infrastrukturą na potrzeby ekologicznego transportu publicznego przez MPK  

Sp. z o.o. w Zduńskiej Woli”- wizja lokalna.  

3. Sprawy różne.  

  

     

Punkt 3 

Kontynuacja kontroli pn. „Kontrola zadania pn. „Zakup autobusów elektrycznych wraz  

z niezbędną infrastrukturą na potrzeby ekologicznego transportu publicznego przez 

MPK Sp. z o.o. w Zduńskiej Woli”- wizja lokalna.  

 

  Członkowie Komisji zapoznali się w siedzibie spółki z zakupionymi autobusami 

elektrycznymi (częścią z nich, ponieważ reszta wykonywała przewóz mieszkańców na liniach 

autobusowych). Radni mieli okazję sprawdzić na placu spółki jak wygląda obsługa pojazdów 

przez kierowców, jakie są warunki podróżowania pojazdami, jeśli chodzi o przyspieszenie, 

doznania akustyczne, ograniczone drgania ze względu na brak silnika wysokoprężnego, system 

monitorowania wnętrza i otoczenia pojazdu, czy możliwość zakupu biletów i usług 

dodatkowych typu ładowanie telefonów komórkowych z gniazd dostępnych w pojazdach.  

  Radni sprawdzili jak wyglądają zbudowane dla autobusów wiaty autobusowe, 

ładowarki, utwardzenie terenu i służąca ich obsłudze nowo wybudowana stacja 

transformatorowa. 

  Następnie w siedzibie spółki jej Prezes zademonstrował system monitorowania tras 

przejazdu autobusów w czasie rzeczywistym, obejmujący również drogi pozamiejskie.  

  Radni pytali o awaryjność autobusów, sposób napraw z zachowaniem udzielonej 

gwarancji, czy wyłączenia pojazdów spowodowane długotrwałymi problemami technicznymi.  

  Rozmawiano też o przedzakupowym rozeznaniu rynku, ofercie firm konkurencyjnych, 

również chińskich i trwałości pojazdów oraz ich baterii w dłuższym okresie użytkowania.  



  Kontrolujący otrzymali dwa zestawienia umów z podmiotami zewnętrznymi 

zaangażowanymi w przygotowanie i realizację zadań, ich wartościami i zakresem obowiązków 

zleceniobiorców 

    

Punkt 3 

Sprawy różne. 

 

  Przewodniczący Komisji Piotr Pacelt poinformował, iż kolejne posiedzenie Komisji 

odbędzie się dnia 19 marca br. o godz. 14:15. 

 

 Na tym posiedzenie zakończono.    

                     Przewodniczący Komisji 

                                                                                               

      Piotr Pacelt 


